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Volner János
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Hogyan alakult a vasúti, a közúti, a vízi és a légi áruforgalom a rendszerváltás óta é s
minek tulajdonítja a tendenciákat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A rendszerváltás utáni időszakban a magyar ipar leépülése miatt számottev ően visszaesett az
áruszállítás . Kérdéseim ennek alapján :

Hogyan alakult a vasúti áruforgalom a rendszerváltás óta és minek tulajdonítja a
tendenciákat?
Hogyan alakult a közúti áruforgalom a rendszerváltás óta és minek tulajdonítja a
tendenciákat?
Hogyan alakult a vízi áruforgalom a rendszerváltás óta és minek tulajdonítja a
tendenciákat?
Hogyan alakult a légi áruforgalom a rendszerváltás óta és minek tulajdonítja a
tendenciákat?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök !

Budapest, 2013 . május 16 .
Tisztelettel :

Volni' János
Jobbik
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